
 

 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 
Termín: 10. 3. 2020 

Místo:  Restaurace Arkáda (nám. Svobody 32, 685 01 Bučovice) 

Čas jednání: 18:10 – 21:40 

Účast:  Petr Galasovský, Bedřich Chromek, Jan Krkoška, Pavel Rochovanský, Petr Šíma, 

Monika Chromá 

Sekretariát: Petr Plodík, Pavel Brückner, Michal Havelka 

Hosté:  Lukáš Laštovička 

Zapisovatel: Michal Havelka 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Mimořádná opatření v souvislosti s koronavirem 

3) Zpráva z jednání regionálních sekretářů 

4) Informace ze sekretariátu 

5) Informace z metodického úseku 

6) Materiály z regionálních komisí 

a) LK 

7) Rozvojový plán regionu 

8) Čerpání rozpočtu 2020 

9) Regionální valná hromada 

10) Různé 

 

Ad 1) Úvod, přivítání 

Řídící hejtman Bedřich Chromek pozdravil všechny přítomné a zahájil jednání. Na jednání přítomen 

také Lukáš Laštovička, který má na starosti řízení regionální složky. Do programu jednání byl 

z důvodu aktuální situace přidán bod ohledně nastavení soutěží v souvislosti s mimořádným 

opatřením z důvodu výskytu koronaviru. 

 

Ad2) Mimořádná opatření v souvislosti s koronavirem 

Výkonný výbor JMaZL řešil další pokračování soutěží z důvodu mimořádných opatření v souvislosti 

s výskytem koronaviru. Na jednání VV JMaZL bylo rozhodnuto takto: 



 

 

 

 Soutěže přípravky, elévů, mladších žáků a mladších žákyň – turnaje jsou do odvolání 

rozhodnutím regionálního VV a LK plošně zrušeny bez náhrady. 

 Soutěže starších žáků a starších žákyň budou v tuto chvíli rozhodnutím regionálního VV a 

LK do odvolání dočasně pozastaveny, protože při jejich uspořádání není možné zajistit 

naplnění aktuálně platného mimořádného opatření. 

 Regionální soutěže dorostenců a juniorů, mužů, žen a veteránů – v tuto chvíli budou 

soutěže pokračovat, v souladu s platným mimořádným opatřením. Turnaje, které lze v souladu 

s mimořádným opatřením odehrát, budou odehrány. Turnaje, které nebude možné odehrát 

v souladu s mimořádným opatřením, či z důvodu nedostupnosti haly budou odloženy. 

V souladu s příslušnými předpisy je možné, aby pořadatelé využili jiné dostupné haly, a to po 

schválení řídícím orgánem soutěže. Pořadatelé turnajů na místě odpovídají za naplnění 

mimořádného opatření. 

 

Ad 3) Zpráva z jednání regionálních sekretářů 

Petr Plodík informoval o proběhlém jednání regionálních sekretářů, kterého se účastnili manažeři 

regionů. Hlavními body z jednání RS byly: 

 Legislativa – rejstřík sportovců, daňová problematika rozhodčích 

 Haly – projekt 4 sportů 

 Harmonogram přípravy soutěží 2020/21 

 

Ad 4) Informace ze sekretariátu 

Petr Plodík informoval členy VV JMaZL o schválených materiálech pro regiony, které specifikují řízení 

soutěžní oblasti: 

 Metodický pokyn pro regiony v oblasti práce s rozhodčími a delegáty 

 Pokyn k řízení regionálních soutěží 

Do materiálu pro oblast práce s rozhodčími a delegáty byly zapracovány i připomínky, které vznesla 

regionální KRD. 

 

Ad 5) Informace z metodického úseku 

Marek Zvalo informoval členy VV JMaZL o práci metodického úseku i o realizovaných a 

připravovaných akcích v regionu. Zásadními body byly zejména: 

 Regionální výběry pokračují, žákyně a dorostenky ve Zlínském kraji fungují společně. 

 Proběhlo školení trenérů, proběhnou další školení, Marek Zvalo pracuje na realizaci. 



 

 

 

 Předběžně jsou v plánu semináře trenérů, nad jejich uskutečněním visí otazník z důvodu 

probíhajících mimořádných opatření vyhlášených státem. 

 Marek Chlumský bude končit na pozici hlavního metodika ČF. 

 

Ad 6) Materiály z regionálních komisí 

LK – Předseda Ligové komise Pavel Rochovanský informoval o hlavních bodech z jednání LK JMaZL: 

 Nastavení mládežnických soutěží ve spolupráci s KMM – na jednání LK byl přítomen i 

předseda komise mládeže Petr Šíma. 

 Zvýšení propustnosti soutěží – rozšíření počtu postupujících a sestupujících týmů v mužských 

soutěžích regionu. 

 Diskuse nad nastavením soutěží starších žáků – bude finalizováno v nejbližším období. 

 Dodržování rozměrů hřiště dle předpisů soutěží v mládežnických kategoriích. 

 Revize schválených hal – nad tímto bodem proběhla ještě krátká diskuse mezi členy VV. 

 

Ad 7) Rozvojový plán regionu 

Z hlediska aktuálního plnění připraveného rozvojového plánu byl podstatný především jeden bod. 

Petr Šíma byl přítomen na všech vyhlášeních sportovců okresu. Vyhlášení sportovce JM kraje je 

z důvodu mimořádných opatření vyhláýšených státem odloženo na neurčito. 

 

Ad 8) Čerpání rozpočtu 2020 

Petr Plodík krátce okomentoval aktuální čerpání rozpočtu v roce 2020 a přiblížil jej členům VV JMaZL 

přítomným na jednání. K bodu nebyly žádné připomínky. 

 

Ad 9) Regionální valná hromada  

Členové VV JMaZL se zabývali přípravou nejbližší regionální valné hromady. RVH je naplánována na 

28. dubna 2020 a po diskusi ohledně místa konání byl prozatím určen Zlín. 

 

Ad 10) Různé 

Termín příštího jednání: 14. dubna 2020. 

 

 


